
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 14. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 38
Ministeren skriver i et svar på spørgsmål nr. 5 fra Folketingets Retsudvalg, vedrørende 
forslag til lov om ændring af retsplejeloven og forskellige andre love (Gennemførelse 
af dele af aftalen om politiets og anklagemyndighedens økonomi 2021-2023, L 132 
(2020-21), at de forhøjede afgifter på våbentilladelser ikke havde til formål at mindske 
udbredelsen af våben, på trods af at dette blev antydet i offentlige udtalelser af politiet. 
Har ministeren selv en holdning til antallet af våben de danske jægere lovligt ejer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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